
ÅRSMØTE  

LEANGEN ISHOCKEYKLUBB  

Tid:  Onsdag 20.03.2019 kl 18.00  

Sted:  Leangen Ishall  

 

1) Godkjenning av de stemmeberettigede 

 

49 oppmøtte, 35 stk stemmeberettigede. 

 

2) Godkjenning av innkalling, sakliste og forretningsorden  

 

Enstemmig godkjent 

 

 

3) Valg av dirigent, referent, 2 representanter til underskrift av protokoll  

Dirigent: Thomas Røed  

Referent: Azra Hotic-Kvernstad 

Underskriving av protokoll: Steinar Hyldmo og Siri Marø 

 

4)  Behandle styrets årsberetning (årsmelding).  

 

Enstemmig godkjent  

 

5) Behandle regnskap i revidert stand  

 

Enstemmig godkjent  

6) Behandle innkomne saker  

 

6.1  Jentesatsning i Leangen Ishockeyklubb 2019/2020 

Styrets innstilling til denne saken at styret får et mandat til å opprette en 

arbeidsgruppe som jobber fram til 1/7-19 med å komme med et forslag til 

hvordan jentesatsningen i Leangen ishockeyklubb bør forvaltes, til sportslig 

komite og styret. 



Årsmøte godkjenner at styret får mandat til å opprette en komite på 3-5 

medlemmer som skal komme fram til et forsalg på jentesatsning til 1/5-19. 

6.2  Revidering av Sportsplan til Leangen Ishockeyklubb 

Styrets innstillig til denne saken er at sportslig komite reviderer sportsplan i 

henholdt til NIHF reglement med frist 1/7-19. Sendes på høring til alle 

hovedtrenere for innspill i god tid før frist.  

Årsmøte gir 18 stemmer mot styrets innstilling og 17 stemmer for. Ingen 

revidering av sportsplan.  

6.3  Neste års istidsfordeling  

Styrets innstilling til denne saken er at alle innspill på årets Istidsfordelig, blir 

tatt høye for i neste sesongs Istidsfordelig-møter, samt anbefalinger i ny 

sportsplan.  

Årsmøte godkjenner styrets innstilling med kommentarer.  

–  Årets sesong har ikke gitt ikke forutsigbare istider for spesielt U10 og U9, 

rekrutering må ha bedre tider for å holde medlemmer i idretten.  

- 45 min. treninger er for korte, ønsket er 1 time. 

- Avvik fra sportsplanen at sportslig ikke har hatt ansvar for istidsfordeling.  

- Trenere ønsker å bli hørt før man fordeler isen intern i klubben.  

 

6.4  Hvordan gjennomføres faktiske utgifter og kontrakter til Trenere og 

sportslig komite 

Styret informerer hvordan prosessene gjennomføres. Lønnsutbetaling foretas i 

lagdelene med anbefalinger fra Styret. 

- Lagdelene står for dekning av honorar og faktiske utgifter til trenere, pga 

økonomien ligger i hver enkelt lagdel. Sportslig komite får honorar 

- Trenere som skal stå som hovedtrenere skal være tilstede på treningene. 

 

 

 

 



6.5  Arbeidsinstruks og oppgaver sportslig komite  

Sportslig v/Niklas svarer på arbeidsinstruks og oppgaver i sesongen 2018/2019. 

Niklas informere om hvordan sportslig har jobbet denne sesongen. Fokus på 

kultur, hospitering og trenere/lagledere.  

Det blir sendt ut undersøkelsen fra i fjor i år har legges det til en del spm. Det 

er også et ønske fra årsmøte og sportslig om at man får fokusere på bedre 

oppfølging av trenere på is neste sesong.   

Hospitering skal gjennomføres i henhold til sportslig plan  

 

6.6  Hvordan styret velger å ikke stille opp på et møte med oss 

trenere/oppmenn som leverte inn bekymring/misnøye med sportslig og 

han som er ansvarlig for å fordele istiden. Vi har etterspurt møte flere 

ganger, og gjennom flere styremedlemmer. 

Styret redegjør for saken. Ut ifra styrets ståsted og informasjon fra deler av 

gruppen som ønsket møte så valgte styret og ikke innkalle til møte da gruppen 

var betydelig mindre enn forespeilet. Sett i ettertid tar styret tilbakemelding om 

at de burde innkalt til møte med de som ønsket det.  

6.7  Hvordan styret kan ha en ansatt (sportsligleder) som går imot det våre 

medlemmer har vedtatt ved å stemme fram vår sportsplan.  

Sportslig svarer ut spørsmålet. Sportslig ved Niklas har aldri gått mot 

sportsplan, men ønsker å drøfte med trenergruppen hvordan man stiller seg til 

en del av sportslig plan i Leangen. Dette for at alle trenere skal ha et eieforhold 

til sportslig plan. 

- Et eksempel er at ingen rettårige skal stå over en kamp fordi man skal ha 

med hospitanter.   

 

6.8  Styrets om hvordan de fjernet trenerne på U14 uten å ha erstattere som 

oppfyller krav om trenerutdannelse eller trenererfaring.  

Styret redegjør for saken. Styreleder V/ Anneli informerer om prosessen i 2005 

åregangen. Det er beklagelig at det i en periode var en helt ny trener som 

steppet inn i rollen som hovedtrener, men at sportslig hadde jobbet i en periode 

og ikke funnet noe alternativ. Sportslig og styret hadde fått ja fra en trener som 



valgte å trekke seg. Dette var foreldregruppen i 2005 som viste mistillit til 

tidligere trenerapparat med stort flertall.  

6.9 Hvilket mandat har styreformann til å gå i møter med andre klubber om å 

ha en klubb på denne siden av byen (nedlegging av LIHK). Ingen av de 

andre i styret var informert før vi etterspurte om det er tatt opp i et 

styremøte på forhånd. Det står i vår sportsplan at vi skal ha lag i alle 

årsklasser og junior på sikt. Da kan ikke formann gå i møter med andre 

klubber om å flytte U15 over til Nidaros. Dette er illojalt mot klubben, 

styret og medlemmene.   

Styret redegjør for saken. 

Styreleder v/Anneli informerer om deltagelse på møter med breddeklubben i 

byen. Dette er møter som alle breddeklubbene blir invitert inn på av STiHK. 

Dette er møte hvor man diskuterer sesongen så langt og fremtiden. Antall 

spillere i byen basert på årskull og andre spm som er aktuell for klubbene å ta 

opp. Et av teamene var U15 lag i Nidaros, dette ble både stemt ned i Styret og i 

Lagdelen (2005). Leangen vil stille med U15 lag til neste sesong.  

        6.10 Takt og tone i klubben, mellom spillere, foreldre, styret, og på sosiale 

medier.  

Styret ønsker et mandat for å iverksette tiltak mot foreldre som ikke overholder 

normal folkeskikk, herunder menes, mobbing, utfrysning og annen sjikane mot 

barn og unge. Videre brukes ikke sosiale medier i klubbens navn til uthenging 

av enkelt personer. 

Årsmøte enstemmig med kommentarer  

- Kamp-vert på kamper 

- Opprette disiplinærutvalg og organisere et avviksystem7) 

7) Budsjett 

 

 

Enstemmig godkjent 

 

 

 

 

 

 

 



8) Valg 

 

Sekretær: 

Valgkomiteens innstilling:  

Tommy Karlsen.  

Ennstemming valgt for 2 år  

 

Styremedlem: 

Valgkomiteens innstilling  

Stian Elverum  

Enstemmig valgt for 2 år  

 

Vara: 

Valgkomiteens innstilling  

Azra Hotic-Kvernstad  

Enstemmig valgt for 2 år  

 

8.1  Sammensetning av nytt styre 

 

Leder: Anneli Karjalainen 

Nestleder: Daniel Kvisten 

Kasserer: Trine Brøseth 

Sekretær: Tommy Karlsen 

Styremedlem: Stian Elverum 

 

Vara: Geir Ove Buarøy 

Vara: Azra Hotic- Kvernstad  

Vara: Fredrik Jonson   

 

8.2 Valgkomite 2019/2020 

 

Styret ønsker mandat til å jobbe frem en valgkomite ila 1/5-19 

Enstemmig vedtatt.  

 

Godkjenning av protokoll  

 

 
 


